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Onderwerp Vuelta

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Sport

Portefeuitlehouder Wethouder Van Ginderen

Schriftelijke vraag

De start van de Vuelta komt ín 2O2O naar Nederland. Deze zal dat jaar plaatsvinden in Utrecht. Breda
wordt genoemd als etappeplaats. Dit konden we d.d. 28-8-201-8 lezen in BN de Stem.

De start in Utrecht, een etappe van Utrecht naar Den Bosch en een etappe met start en finish in
Breda.

Verschillende West-Brabantse gemeenten, waaronder Rucphen en Woensdrecht die als
wielergemeente de Vuelta graag over hun grondgebied willen laten rijden, hebben zích al gemeld

De gemeente Roosendaal die zich met o.a. de Draai van de Kaai, de jeugdronde en de
WielerExperience ook zeker wielergemeente mag noemen.

Hierover hebben we dan ook de volgende vragen:

L. Ziet u met de komst van de Vuelta naar West-Brabant ook mogelijkheden voor een doorkomst in
Roosendaal?

2. lndien men in Breda de financiering voor de etappe start- en finishplaats niet rond krijgt, is
Roosendaal dan een mogelijke kandidaat?

3. Ziin er al gesprekken geweest met de gemeente Breda over de mogelijkheid om de betreffende
etappe ook door Roosendaal te laten rijden? Zo nee, word er nog een afspraak ingepland? Zo ja,
wat waren de resultaten?

Namens de fractie van de VLP,

Gerard van Zalinge



Wii beantwoorden uw vragen als volgt:

L. Ziet u met de komst van de Vuelta naar West-Brabant ook mogelijkheden voor een doorkomst in

Roosendaal?

Ja, als Roosendoal op de route ligt don zien wij zeker mogelijkheden voor een doorkomst in

Roosendool.

2. lndien men in Breda de financiering voor de etappe start- en finishplaats niet rond krijgt, is

Roosendaal dan een mogelijke kandidaat?

Op dit moment is Roosendool geen kandidaat als mogelijke stort- en/of finishplaats voor de

Vuelta. De gemeenten in West-Brabont werken nouw somen in de Bestuurlijke Kopgroep West-

Brabont. tndien de gemeente Bredo de financiering niet rond krijgt ligt het voor de hand om in de

Bestuurlijke Kopgroep West-Brobant te onderzoeken of er mogelijkheden ziin voor de start- en

finish von een etappe van de Vuelto in onze regio.

3. Zijn er al gesprekken geweest met de gemeente Breda over de mogelijkheid om de betreffende

etappe ook door Roosendaal te laten rijden? Zo nee, word er nog een afspraak ingepland? Zo ja,

wat waren de resultaten?

Nee, er zijn geen gesprekken gevoerd over een etoppe door Roosendool" Het initiatief ligt op dit
moment bij de gemeente Breda. Wij zullen in de Bestuurlijke Kopgroep West-Brabant de

mogelijkheden nagqan.

Hoogachtend,

Het college van burgemeester en wethouders,

Namens dezen,

René van Ginderen

Wethouder jeugd, onderwijs, sport en arbeidsmarkt


